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Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Varga Mihály Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„Valóban az önálló munkavédelmi felügyelet kormányhivatalokba integrálása után 3 0
százalékkal kevesebb ellenőrzést végeznek a felügyelők?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon Szakmákban Dolgozók Szakszervezetének (VDSZ)
elnöke szerint nem kedvez a munkabiztonságnak, hogy az önálló munkavédelmi felügyele t
kormányhivatalokba integrálása után 30 százalékkal kevesebb ellen őrzést végeznek a felügyelők .
Székely Tamás hétión 2014 .07.21-én budapesti sajtótájékoztatóján kifejtette, attól tart, hogy a mos t
bejelentett 110 milliárd forintos zárolás tovább rontja a helyzetet, mivel még kevesebb lehet a
felügyelők és az ellenőrzések száma.

Tavaly 2 százalékkal több ember sérült meg munkavégzés közben a hivatalos statisztika szerint ,
mint 2012-ben . A kkv-knál a legrosszabb a munkavédelem helyzete, ugyanis ezek a cégek költene k
legkevesebbet erre a célra, mivel tőkehiányosak .
Székely Tamás VDSZ elnök tájékoztatása szerint a szakszervezet kampányt indít a munkabiztonsá g
javításáért .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
A kormányzat miért gyengíti szándékosan a dolgozók és munkavállalók munkavédelmét? Mi az
oka, hogy az ellenőrzések száma 30 százalékos csökkenést mutat ?
A szakszervezet által indítani tervezet kampányt a kormányzat kívánja támogatni vagy sem? H a
igen akkor milyen módon és mekkora összeggel kívánja ezt megtenni, valamint milyen forrásbó l
kívánják az összegeket biztosítani?

Várom megtisztelő válaszát!
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Írásbeli kérdés

Budapest, 2014. július. 22.
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